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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen változásokat tervez a kormány a 
gyermekügyeleti ellátásokkal kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A János kórház egyik gyermeksebésze a közösségi oldalán számolt be arról, hogy öt órán keresztül
egyedül látták el Észak- és Közép Magyarország gyermek traumatológiai ügyeletét. Továbbá arról
is, hogy 24 óra alatt több mit 160 gyermeket fogadtak.

Bidló Judit egészségügy szakmai irányításáért felelős helyettes államtitkár egy interjúban elmondta,
hogy Takács Péter egészségügyi államtitkár utasította az Országos Kórházi Főigazgatóságot a 
betegforgalmi adatok elemzésére. Kijelentette továbbá, hogy amennyiben szükséges változtatni 
fognak.
 
Tehát a fentiekre tekintettel, tisztelettel kérem, hogy válaszoljon az általam feltett kérdésekre!

1. Milyen változásokat tervez a kormány a gyermekügyeleti ellátásokkal kapcsolatban, hogy 
ilyen eset többé ne fordulhasson elő?

2. Milyen gyakran elemzik a betegforgalmi adatokat?
 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2023. június 07.
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